

2 décembre 2005

N° 2005 – 4648

Eutelsat Communications PROMESSES

- 1 - Nombre de titres admis sur Eurolist
- 2 - Règlement Livraison le 6 décembre 2005

(Eurolist by Euronext-Compartiment A)

Complément aux avis n° 2005-4613 et 4647 du 30 novembre 2005 et du 2 décembre 2005

1 – NOMBRE DE TITRES ADMIS / NUMBER OF SHARES ADMITTED

Le nombre de titres EUTELSAT Communications admis sur le Marché Eurolist by Euronext est 214 830 533/
The equity of EUTELSAT Communication comprises 214 830 533 shares

2 – REGLEMENT LIVRAISON DE L'OPO LE 6 DECEMBRE 2005 / OPO SETTLEMENT/DELIVERY FOR THE 6 DECEMBER 2005

Règlement-livraison des titres acquis à l'OPO: les opérations de règlement-livraison des négociations du 2 décembre 2005 seront effectuées au moyen du service de livraison par accord bilatéral RELIT+, entre d'une part BNP Paribas Securities Services (Affilié Euroclear France 30) et les adhérents acheteurs, d'autre part entre les adhérents et les intermédiaires collecteurs d'ordres, le mardi 6 décembre 2005. L'ensemble des instructions SLAB RELIT+ devra être introduit dans le système au plus tard le lundi 5 décembre 2005 à 12 h00 (heure de Paris). L'instruction aura comme date de négociation le vendredi 2 décembre 2005.

Settlement/delivery of shares acquired under the OPO: settlement/delivery of 2 December 2005 trades will be through the delivery service of bilateral agreement RELIT+, between BNP Paribas Securities Services (code 30) and purchasing members, and between members and intermediaries accepting orders, on 6 November 2005. All SLAB RELIT+ instructions should be entered in the system by 12:00 am (Paris time) on 5 November 2005. The trading day shown on instructions will be 2 December 2005.

3 - OBSERVATIONS TECHNIQUES ET DIVERSES / TECHNICAL AND OTHER COMMENTS

Négociations sur NSC :

Dès le 2 décembre 2005, les actions « Eutelsat Com PROMESSES » seront cotées sur le système NSC, en continu, groupe de valeur 16.

Code mnémorique :

Code ISIN :

ETL

Secteur d'activité FTSE :

FR0010221234

Classification ICB :

543-Cable & satellite

9578-Telecommunications Equipment

Trading :

As of 2 December 2005, the shares will be listed on the NSC, in continu, trading category 16.

Symbol

ETL

ISIN Code

FR0010221234

FTSE Code :

543-Cable & satellite

ICB Code

9578-Telecommunications equipment

This English translation is for the convenience of English-speaking readers. However, only the French text has any legal value. Consequently, the translation may not be relied upon to sustain any legal claim, nor should it be used as the basis of any legal opinion. EURONEXT PARIS SA expressly disclaims all liability for any inaccuracy herein